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Låne og leje ting i foreningen
Vores medlemmer kan låne kvit og frit ved 
Carsten Andersen - 6132 1549

Låne ting i foreningen
1 mårfælde, 

3 krage skade fælder, 

1 lerduekaster,

1 riffelindskydningsbænk.

1 Enkelt række såmaskine

Bestyrelsens sammensætning er for 2024 som følger
Telefon E-mail

Formand Steen Lentz Thomsen 3116 2904 steen2603@gmail.com 
Næstformand Poul Skov           4092 9107 pskov2555@gmail.com
Sekretær Ove Pedersen   4042 7019 o-pe@live.dk
Kasserer Carsten Andersen  6132 1549 carsten@egenseskoven.dk

Øvrige bestyrelsesmedlemmer
Peter Hansen 23827094 peterhansen@yahoo.dk
Susanne Andersen  2335 1076 susanneflarup1@gmail.com
Sivert Thomsen 2960 9660 gbvej70@gmail.com
Charlotte Jepsen  6130 4308 lotti.jepsen@gmail.com
Webmaster
Carsten Andersen   6132 1549 carsten@egenseskoven.dk 

SMS service: 

Foreningen har nu tilkøbt en sms service, hvor vi kan sende advisering om vores arrangementer ud 
til de tilmeldte medlemmer, som en husker til diverse arrangementer i foreningen.

Alle medlemmer af foreningen skal selv gå ind på foreningens hjemmeide og til melde sig denne sms 
service, som afløser den gamle nyheds mail.

Klik ind på www.bogenselandogstrandjagtsforening.dk nu og tilmeld dig/jer sms servicen, det er 
gratis for alle tilmeldte. 

Regulerings Korps under Danmarks jægerforbund er startet op, med 8 udannede personer i Nordfyns 
Kommune som tager sig af regulering lige fra Mår på loftet til indsamling af æg fra måger.

Her i vores jagtforening er det Hans Kr. Nielsen som tager sig af det. Træffes på mobil 29 23 08 11



BLIV KLÆDT GODT 
PÅ TIL JAGT OG FRITID

Benny Kuhlmann

WWW.FRITIDOGCYKLER.DK
Adelgade 112 | 5400 Bogense | 6481 3781

KØB I BUTIKKEN

ELLER PÅ WEBSHOP
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Formandens beretning 2021/22.

      Formandens beretning 2022/23. 

Medlemstallet ligger pt. på 131, hvilket er fald på 6, i forhold til sidste år.
Der har desværre været nogle, der ikke har betalt/meldt sig ud og de er derfor blevet slet-
tet, nogen pga. flytninger og dødsfald.

Efter generalforsamlingen konstituerede vi os med Steen Thomsen som formand, Charlotte 
Jepsen som næstformand, Carsten Andersen som kasserer og Ove Pedersen som referent.
Hvem der blev udvalgsformænd for div. udvalg, vil i høre efter min beretning, når udvalgs-
formændene aflægger deres beretning og redegør for deres aktiviteter. 
Vi kæmper fortsat med at finde nogle frivillige som kan tiltræde bestyrelsen; men det er 
ikke nemt.

Jeg har traditionen tro igen i år, en stor bøn til jer alle, om at komme med gode forslag til 
udvalgsformændene og deres udvalg, om hvad de kunne lave af arr. og aktiviteter.
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I 2022/23: 
Ejgil Jensen er kredsformand og Lars Udengaard er HB-medlem for Fyn.  
I Danmarks Jægerforbund er den siddende formand Claus Lind Christensen og det må siges 
at han har en del udfordringer.
Jægerforbundet og alle os jægere bliver bl.a. udfordret af, at også i det forgangene år kæm-
pes der med at få fornyet riffeltilladelser og våbenpas. DJ finder det fuldstændigt uaccepta-
belt, den måde som PAC behandler de danske jægere på og DJ har lovet at følge denne sag 
helt til dørs, hvilket der løbende også bliver.
Det er også meldt ud fra forbundets skydeudvalg, at forslaget med at udfase bly i riffel-
patroner til jagt og dette kommer til at gælde fuldt ud fra 2024 og har også været tilladt i 
2023 med nedsatte kugle vægt til blyfri amm., så dem der endnu ikke har fundet noget bly-
fri amm. Anbefaler jeg at fået undersøgt og afprøvet nogle forskellige produkter.
Jeg kan oplyse at der flere steder har været afholdt skydedage hvor man kunne møde op 
og afprøve blyfri og der er også afsat 2 skyde dage på vores lokale bane her i september til 
dette, hvor den lokale jagtforretning vil møde op med nogle blyfrie patroner i den mest alm. 
Kaliber, som man kan købe og afprøve på banen.
Som jeg før har sagt, er der ganske gode alternative blyfrie patroner på markedet allerede, 
som virker rigtig godt, er meget præcise og kan sagtens slå ihjel, på lige fod med blypatro-
ner.
Vi desuden store udfordringer med at skaffe flugtskydningspatroner osv. hvor priserne er 
steget en hel del, som på mange andre ting i samfundet.

Dj har meldt ud, at udsætning af ænder løber 5 år frem og så skal vi forvente at det ikke 
længere er tilladt at udsætte ænder, samt fasaner også er truet med et forbud mod udsæt-
ning ude i fremtiden.

Dette skyldes at der ikke har været meldt godt ind med hvad jægerne udsætter og jeg vil 
desuden opfordre jer alle til at deltage i de møder rundt omkring, hvor der fx skal diskuteres 
jagttider osv. For hvis kun få møder op er det ikke nemt at komme igennem med forslag til 
evt. jagttider.

Mere om dette kan findes på DJ hjemmeside.

Generelt har vi en økonomisk sund forening, med en god økonomi som kassereren vil kom-
me nærmere ind på i sit regnskab.

Vi er fortsat med i samarbejder med Nordfyns og Veflinge/Vigerslev jagtf. og har en del arr. 
sammen med dem.
Ove vil berette nærmere om disse aktiviteter.
Hvad angår bukkepral, er vi i bestyrelsen blevet enige om at vi ikke fremover vil arr. bukke-
pral, da der i de sidste 2 kun har været under 5 tilmeldt og vi har måtte aflyse det.
Det ser ud til at trenden er blevet, at medlemmerne hellere vil deltage i private arr., hvilket 
jo også er helt fint.
Vi må se om behovet kommer tilbage i fremtiden.

Jeg vil også meget gerne opfordre alle medlemmer til at, gøre en indsat på at få reguleret 
nogle af de mange krager som er, da de tolder hårdt på kyllinger i rugetiden.
Invitere meget gerne en ny jæger med til dette, da det er en dejlig jagt at udøve, for dem 
der har mulighed for dette.
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Følg med i Jæger og hvad der rører sig på jagtens område, da der er en del der rører på sig.
Vi har sms advisering af vores arr. og der er pt ca. 78 medlemmer tilmeldt denne service, 
hvilket ikke er så mange som der kunne ønskes.
Vi fortsætter selvfølgelig med sms servicen.

Jeg vil gerne opfordre jer til at deltage i den ordinære rep. møde den 10. okt. 2023 kl. 
19.00, i klubhuset på NFC. Husk at sidste tilmeldingsfrist er 4. oktober 2023, til bestyrelsen 
for NFC.

Til sidst vil jeg gerne rette en stor tak til alle i bestyrelsen og alle udvalgsmedlemmerne for 
deres store indsats i løbet af året, samt det gode samarbejde vi har haft. 

Jeg vil også gerne takke alle de medlemmer som har givet en hånd med ved forskellige lej-
ligheder, uden jer ville det være meget svært for bestyrelsen
Jeg vil gerne bede forsamlingen om at rejse sig og give alle hjælpere en stor hånd for deres 
store indsats og håber at i stadigvæk vil hjælpe bestyrelsen i fremtiden. 

Til sidst vil jeg rette en stor tak til bestyrelsen for deres arbejde og til alle jer medlemmer 
som støtter os igennem året.

Beretning på vegne af
Bogense Land og Strandjagtforenings
Formand
Steen Lentz Thomsen. 
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JAGTHUNDETRÆNING 2024
HAR DU EN GOD OG LYDIG JAGTHUND?
Hvis ikke, eller du bare vil gøre den bedre, så er det nu at du skal gå til 
jagthundetræning, vi henviser til Peter Horskjær Rasmussen.
Tilmelding: Spørgsmål og tilmelding til: Peter Horskjær Rasmussen tlf. 
2523 2146

 

Jagt - Fiskeri - Outdoor
Jagt – Fiskeri – Outdoor

De gode oplevelser
starter i Fyns Jagt

Toftekærsvej 16 Ore, 
5400 Bogense

Tlf. 5191 1228

Åbningstider:

Mandag-Fredag
kl.10.00-17.30

Lørdag
kl.10.00-12.30
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Beretninger fra udvalgene
Hjortelauget
Jagt sæson 2022 -2023
Der blev igen skudt rigeligt med hjorte i forhold til då og kalv.
Vi håber hver år det bliver bedre. Vi anbefaler også at lade de gode spidshjorte gå, da der ellers bli-
ver mangel på store og gamle hjorte.
Der blev i alt indberettet 352 dyr nedlagt på Nordfyn.
Fuldskuffel 22 Halvskuffel 11 Stanghjort 5 Spidshjort 31  Då 63 Kalv 67                               207 stk
Æbelø og øer    Fuldskuffel 8 Dårlig hjorte 2 Spidshjort 10 Då 67  då kalv 34 hjortkalv 24 =  145 stk  
I alt         352 Dyr 
Der har været drone tælling på Æbelø med øer og Langø. I februar 397 stk
Fordelt Æbelø 230 Æbeløholm 4   Dræet 84 Ejlinge 2 Langø Plantage 77 
Der har været en enkelt klage over for meget Dåvildt , det er i Gerskov og det er samme person der 
klager, og gjort det fra start af udsætning derude.
Der skal tages kontakt af en fra styregruppen, til vedkommende ,og håbe vi kan løse problemet der-
ude. Det ser ud til der er god effekt af de tiltag der er gjort for at undgå påkørsler af dåvildtet. Der 
har kun været rapporteret få dyr der er påkørt.
Det er vildtspejle vi sætter op i rabatterne og kommunen slår rabatterne, ekstra hvor der er mest 
trafik af dåvildtet .
Knæk og bræk med sæson 2023-2024 
Carsten Flarup Andersen 

Riffeludvalget 

I det forgangene år har der været afholdt combiskydning, mærkeskydning og træning på 100m ba-
nen i Nr. Esterbølle skytteforening.

Skyde datoer har være lagt på hjemmesiden og i jagtposten.
I året har der være 138 solgte træningserie, hvilket er ca. 100 mindre end sidste år, så vi har for-
søgt med flere facebook opslag at fremme viden og hvad der kunne tilbydes på banen.

Til combi-skydningen var der 18 der skød combi, 20 der skød haglskydning og der kunne sagtens 
være flere deltagere.
Vi vil næste år igen afholde combi-skydning i samarbejde med de 2 andre foreninger.
Til mærke skydningen var der 14 der skød til mærke og 7 der kun skød ind, så også der er der plads 
til flere.

Vi har de nye kamera virker super og der er lavet en skive med kun røde pletter på til indskydning, 
så kom endelig ud og prøv det af, det er super godt.
Den 19 og 26 september 2023 vil der være mulighed for at få afprøvet noget blyfri amm. Som kan 
købes på banen i de kaliber 6,5, 308 & 30-06, så kun nu ud og præv det af, da vi skal bruge det fra 
næste år.
I okt. Er der planlagt en arbejdsdag med de andre foreninger, hvor der vil blive ryddet godt op og 
evt. også frisket kantinen op.
Vinterskydningen er ved at have overlevet sig selv og der var ikke mange deltagere med og udvalget 
vil overveje meget kraftigt om vi skal fortsætte med denne skydning.
Til sidst vil jeg gerne takke Skytteforeningen, udvalget og de 2 andre foreninger for deres super 
gode indsats i året der er gået og ser frem til næste sæson.

Formand riffeludvalget
Steen L Thomsen
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Der har været afholdt præmie og pokalskydning på NFC, der blev skudt 53 serier.

Sivert Thomsen 
Resultater:

Flugtskydningsudvalget 

Vilde duer
Nr. 1 Benny Kuhlmann 10/10   
Nr. 2 Morten Bruun 10/10  
Nr. 3 Peter Hansen 10/10

SKEET Mester
Nr. 1 Søren Svop 21  
Nr. 2 Helge Hansen 17   
Nr. 3 Steen Thomsen 16

SKEET A
Nr. 1 Peter Hansen 12    
Nr. 2 Benny Kuhlmann 12    
Nr. 3 Carsten Andersen 10

Jagt Damer
Nr. 1 Charlotte Jepsen 20/29

Jagt A
Nr. 1 Helge Horskjær 21/26   
Nr. 2 Morten Brunn 21/28
Nr. 3 Peter Hansen 20/29

Jagt B
Nr. 1 Hans Brunn 7/29 

Jagt Veteran
Nr. 1 Sivert Thomsen 23/25   
Nr. 2 Kaj Rasmussen 20/25  
Nr. 3 Steen Thomsen 20/29

Jagt Åben
Nr. 1 Morten Enghoff 23/27    
Nr. 2 Steen Thomsen 22/25

Jægerråd Nordfyn

Jægerråd Nordfyn har flg. Sammensætning.

Nordfyns jagtforening: Claus Harboe -  Formand.

Strandager jagtforening: Thorbjørn Stegelmann  - Grønt råd – sekretær.

Slettens jagtforening: Arne Eriksen

Bederslev jagtforening: Lars Mortensen

Otterup jagtforening: Christian Rasmussen

Bogense land og strandjagts forening: Poul Skov

Veflinge Vigerslev jagtforening: Henrik Demant

Nordfyns Strandjagts forening: Ole Rasmussen
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Arrangementskalender 2024

NY/Ungjæger udvalg

Der var 17 jagttegnskursister i 22/23. Jeg var på Søndersø skolen sammen med Joakim fra NFJ og 
Nikolai fra VVJ, for at reklamere lidt for BLS. Jeg uddelte årets nummer af ”Jagtposten” til alle kursi-
ster.
Nyt jagttegnshold starter d.2/11-23 med Svend som underviser.
Charlotte Jepsen

Banen på Lejbølle er blevet lejet igen fredag den 05.04.24 fra kl. 14.00 til kl. 18.00
Hvor man har mulighed for at skyde til løbende hjort -gris.

Der kan indskydes samt skydning på bukkeskive med elektronisk markering.
Der er også mulighed for at aflægge tysk skydeprøve ( Schiessnachweis).
Fælles kørsel kan arr. Der er plads til 25 deltagere til en pris på 150,00 kr.
Tilmelding efter først til mølle princip til Ove - 40 42 70 19

Hjortebanen i Lejbølle 2024

Ræve regulering  lørdag 03-02-2024
Der afholdes regulering på ræv for medlemmer af Bogense land og strandjagtsforening i samarbejde 
med Veflinge Vigerslev jagtforening og Nordfyns jagtforening.
Datoen er den 03.02.24 og vi starter kl. 8.00 i Nordfyns jagtforenings klubhus Hemmerslev 26 Sær-
slev til fælles morgenmad inden parolen. Efter jagten bliver der serveret gule ærter. Der bliver af-
holdt ben gæt med præmie til den heldige vinder. Velegnet hund må medbringes.
Pris for deltagelse er 150,00 kr.(75,00 kr. uden gule ærter).
Tilmelding til Carsten Andersen - 61 32 15 49 eller Ove Pedersen – 40 42 70 19.

Årsmøde i Nordfyns Hjortelaug, bliver torsdag 21-3 2024
Otterup jagtforenings klubhus, Horsebækvej 22 Otterup kl. 19-00

Årsmøde i den Regionale Hjortevildt gruppe, bliver 5 september kl.19-00 
På Velas i Vissenbjerg, alle er velkommen

Årsmøde Hjortelaug og Hjortevildtgruppen 

Jægerrådsmøde
Jægerrådsmøde den 17-01- 2024, kl. 19:00 i Nordfyns jagtforenings klubhus
Hemmerslev 26 Særslev.

NFC
NFC 2023
Der har været rimeligt med besøgende i sæsonen, men det virker som om, at folk er blevet spar-
sommelige. Dette skyldes nok prisstigning på både duer og patroner.
Det har været lidt sløjt med deltagere til vores arrangementer. Fx måtte vi aflyse ”grisefesten” 
d.26/8 pga. for få tilmeldinger.
Simon og Joakim har meddelt, at de ikke ønsker at fortsætte med pasning af køkkenet næste år. Der
ledes efter en ny person til denne opgave. Har måske fundet en ny mand til opgaven, men dette er
ikke endeligt vedtaget.
BYGGERI NFC
De tre foreninger har i samarbejde udført de opgaver der skulle gøres, inden opstart af etablering
jordvolde.
Charlotte Jespersen/ Poul Skov/ Sivert Thomsen
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Arrangementskalender 2024 

Træning start 16-4 2024 kl. 17:30 (SE program)

Combi og minifeltskydning bliver 20-4-2024 kl. 10.00, sidste skydekort sælges kl. 14.00. Der sky-
des til forskellige skiver og store og små lerduer. Der vil også blive skudt til lerduer med haglgevær, 
det foregår på banen i Nr. Esterbølle. Arrangementet bliver afholdt i samarbejde med Nordfyns jagt-
forening og Veflinge/Vigerslev jagtforening. Evt. Spørgsmål til Steen Thomsen 31162904

4.Maj 2024 Indskydning og Mærkeskydning. Den årlige mærkeskydning afholdes på banen i Nr. 
Esterbølle der skydes fra kl 9 til 14 og der er pokal til foreningens bedste skytte.
Evt. Spørgsmål til Steen Thomsen 31162904

Onsdag den 3. juli 2024 17.00 til 21.00 afholdes pokalskydning i Bogense land og Strandjagtfor- 
ening. Sidste skydekort kl. 19.30.Der vil blive skudt i følgende rækker: Skeet M, Skeet A, Jagt A, 
Jagt B, Veteran, samt Vilde duer. Evt. spørgsmål rettes til Sivert Thomsen 29 60 96 60

5. september 2024 kl. 19.00 afholdes den årlige generalforsamling i klubhuset 15m banen Nr. Ester-
bølle skytteforening. Efter generalforsamlingen serveres der smørrebrød, øl og snaps. Husk bukke-
opsatser fra 2023 så vi kan kåre årets buk, som der er tradition for. Der bliver afholdt amerikansk
lotteri. Forslag som ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal være formanden i hænde skrift-
ligt 8 dage før generalforsamlingen. Evt. forslag eller spørgsmål vedrørende generalforsamlingen
eller foreningen rettes til Steen l. Thomsen tlf. 31 16 29 04.
Vi opfordrer medlemmer i foreningen til at medbringe krageben til generalforsamlingen i september
2022, fordi vi igen vil tage kragepokalen i brug. Der bliver trukket lod om en præmie blandt dem der
har krageben med. Præmien er et gavekort af en værdi på 1.000,- kr. til Kuhlmann Fritid & Cykler

Riffelbanen i Nr. Esterbølle , Havrekrogsvej 7, 5400  Bogense

Combi og Minifeltskydning, Havrekrogsvej 7, 5400  Bogense 

Mærkeskydning, Havrekrogsvej 7, 5400  Bogense 

Pokalskydning 

Generalforsamling, Smedestrædet 8, 5400 Bogense 
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Min vej til jagttegnet startede da jeg lovede to venner at tage jagttegn, når jeg blev færdig med at 
renovere mit hus. Da jeg var færdig med huset, havde Corona ramt Danmark. Under Corona-pande-
mien brugte jeg, ligesom mange andre danskere, en masse tid hjemme, hvor tiden blandt andet gik 
med at se Jagt-videoer på YouTube og andre sociale medier, det vækkede for alvor min interesse for 
jagten og friluftslivet der følger med. 
 Da jeg tog beslutningen om at jeg skulle starte på mit jagttegn fandt jeg en underviser med 
aftenkurser. Et aftenkursus består af 10 aftener med teoretisk undervisning samt 4 lektioner på sky-
debanen. Den underviser vi havde var rigtigt dygtig til at forklare teorien, og forklarede gerne tinge-
ne på flere forskellige måder, og hvis man stadig ikke forstod det, skulle man bare sige det højt, så 
forklarede han det gerne en gang til, eller tilbød at man kunne komme ned en dag, hvor det kun var 
en selv og underviseren. Så kunne man stille alle de spørgsmål man måtte have, og virkelig gen-
nemgå materialet tin bunds.  På den måde var han rigtigt god til at sikre sig at alle kunne følge med 
i undervisningen. Ud over undervisningen var der også en masse læsning og prøver som forberedel-
se til hver lektion, alt i alt har jeg med undervisning og forberedelse brugt ca. 4-6 timer om ugen på 
jagttegns-undervisningen. 
 Jeg startede med at tage jagttegn i januar 2022 og var færdig med undervisningen omkring 
1. april 2022. herefter skulle jeg til jagtprøve. Vi var nogle stykker fra det aftenkursus jeg havde 
været på, som synes det kunne være hyggeligt at tage prøve sammen, så vi aftalte at tilmelde os 
jagtprøven i Randbøl den 27. april 2022 og kørte samlet der over i et par biler. 
 Selve prøve består af en teoretisk del og en praktisk del. Den teoretiske del skal bestås for 
at ma kan gå videre til den praktiske del af prøven. Den teoretiske del består af 40 spørgsmål hvor 
man maksimalt må have 5 fejl for at bestå. Jeg havde 3 fejl og kunne derfor roligt gå videre til den 
praktiske prøve hvor jeg havde 1 afstandsbedømmelse forkert hvilket også er det maksimale man 
må have. Dermed havde jeg altså bestået min jagtprøve i første forsøg. Den dag jeg var til prøve, 
var vi i alt 16 deltagere, hvoraf de 8 af os gik videre til den praktiske prøve og kun 4 af os bestod 
hele prøven, Det siger måske lidt om hvor svært det er at tage jagttegn i dag. 
 Da jeg nu havde bestået mit jagttegn, kunne jeg bruge resten af året på at spare penge 
sammen og finde mit allerførste haglgevær. Midt i januar 2023 gik turen til Jordløse for at besøge 
Arne Holgersen og se om han havde det rigtige haglgevær stående, og det havde han. Det passede 
perfekt og jeg købte det med det samme. Nu Skulle jeg bare vente på at Flugtskydningsbanen ved 
NFC åbnede så jeg kunne komme i gang med at træne. Mens jeg ventede på at flugtskydningsbanen 
åbnede, var jeg en tur i Ore for at købe patroner til at træne med. Han viste mig en jagtriffel han 
havde til salg til en fornuftig pris, og sådan et godt tilbud kunne jeg ikke lade stå. Jeg havde ellers 
ikke planer om at skulle have jagtriffel med det samme, men jeg købte den alligevel. Der gik ca. 5 
måneder inden jeg kunne hente den, da man som bekendt skal have tilladelse til en jagtriffel, og 
på daværende tidspunkt var behandlingstiden meget lang. Det gjorde dog ikke noget, da jeg havde 
besluttet at riflen skulle blive i våbenskabet indtil jeg havde taget haglprøven. 
 Da flugtskydningsbanen åbnede, var jeg hurtigt i gang med at træne og konstaterede med 
det samme at jeg godt kunne bruge at der stod en bag mig som kunne guide og noget sparring med 
andre nybegyndere. Derfor tog jeg en tur til Strandager Skydebane om tirsdagen hvor de har træ-
ningsdage med henblik på at træne op til haglprøve. Her trænede jeg stort set hver eneste uge frem 
til min haglprøve som foregik den 7. juli 2023 på Strandager skydebane hvor jeg også havde trænet
 Til haglprøven skal man ramme 2 bag-duer, 2 venstre-duer og 2 højre-duer. Man har 6 duer 
til rådighed i hver retning altså i alt 18 duer og man må bruge op til 18 patroner i alt. Selv brugte 
jeg 10 patroner for at bestå. Efter sommerferien 2023 ville jeg i gang med at træne med jagtriffel, 
jeg kørte derfor til Nørre Esterbølle hvor jeg tog det obligatoriske riffelkursus som alle skal tage før 
man kan gå til riffelprøve. Derudover var jeg ude og træne 2 aftener samt en dag i Skalbølle hvor 
jeg også var til prøve den 24. september 2023. 
 Til prøven har man 6 skud til rådighed, hvoraf de 5 skud skal sættes indenfor en diameter på 
20 cm, på en bukkeskive der er sat op på 100 meters afstand. Jeg bestod prøven uden problemer 
og kan nu med stolthed sige at jeg har jagttegn og må gå på jagt med både riffel og haglgevær. 
Det var vejen til mit jagttegn 

Min vej til jagttegn
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Forbrug: Co2 183-205 g/km 14,3-12,8 km/l
Bilen er vist med ekstraudstyr. Prisen er ekskl. levering (kr. 4.480) og evt. farvetillæg.
Isuzu D-MAX findes også på hvide plader. Euro6 udEn ad bluE.

D F

Isuzu D-max 
erhvervsleasIng 

          fra  2.441,- Ex moms/mdr.*

høj trækkapacItet
alle D-MaX modeller kan leveres 
med en fleksibel trækanordning 
og må trække helt op til 3,5 ton.

høj nyttelast
D-MAX har én af klassens højeste
lasteevner, med en nyttelast på
1 TON + (udstyrsvariationer kan
påvirke lasteevnen).

garantI
alle D-MaX leveres med 
5 år/100.000 km garanti.

se mere pÅ WWW.Isuzu.nu

Dk´s stærkeste pIckup er blevet endnu stærkere

* Tilbuddet er kun til erhvervsdrivende, har en løbetid på 60 mdr./15.000 km / år og dækker ikke service, forsikring, grøn ejerafgift eller brændstof i 
perioden. Tilbuddet gælder for D-Max 1.9 4x4 Ext Cap Standard - RBA VAN. Førstegangsydelse er 19.995 kr. inkl. finansieringsomkostninger. Tilbuddet 
er gældende så længe lager haves/eller frem til 31.01.2018. Gælder kun via Ikano Bank Leasing og er baseret på variabel rente. Positiv kreditgodkendelse 
forudsættes. Der tages forbehold for trykfejl, pris-, afgifts- og renteændringer. Total omkostning i periode 167.055 kr. Priser ex. moms.

Ydelse/ mdr.*
 2.441,-   
udBetaling 

19.995,-

Du finder os her



Kunsten at ramme plet – hver gang
Vi ved ikke meget om råvildt og dykænder. Men vi ved en
del om, hvordan man skruer sin butik sammen så den
giver overskud. Giv dig selv en rådgiver, som kan skabe
vækst for dig og din virksomhed.

Kontakt revisor,EricVesterlundpåevesterlund@deloitte.dk



Adelgade 49
5400 Bogense
Tlf: 59489330
bogense@nordfynsbank.dk

Hvis du er på jagt efter en  
god bank, så prøv den lokale..


